The Russian Art

The most important form of early Russian art was the icons. The word icon means image in Greek. Icon is the religious pictures of Christ and Saints on wooden panel. They decorated churches, mostly placed on the iconostasis. In Russia the finest icons were produced from the midforteenth century. In that time a specific national style icon painting was formed. Russian icon painting reached the highest point of its achievement in the works of Theothan Greek, Andrey Rublev and Dionissy in the mid-15 century. Andrey Rublev is a Russian greatest iconpainter. In 1408 he was engaged on the murals in the Cathedral of the Assumption at Vladimir when he also produced his version of the icon of Vladimirs Virgin. And well known cuch icons as Спас and Троица which was found in Vladimir. A.R.s icons is expressed a distinct filling of harmony, deep spirituality, grace and the beauty of the colors. Rs works is one of the greatest creations of medieval Russian painting. Intimate [intimeit] намекать, Severe[sivie] строгий, Distinct [distinkt] отличный, тчетливый. Creations [krieishn] создание, творение. In the2th half of 19th century artists of the Wanderers group started painting scenes of contemporary life. Vasiliy Perov, Ivan Kramskoy, Aleksey Savrasov,Ivan Shishkin, Valentin Serov and Vasiliy Surikov were wanderers. The works of Wonderes are displayed in the famous picture galleries: the Tretiakov Gallery in Moscow,the Russian Museum in St. Petersburg. They called themselves the Wanderers, because they wanted to realize their ideals by taking wondering exibitions tthroughout the country. The most clear represenative of Wonderers in my opinion was Vasiliy Surikov.[1848-1916]. He was the first of the W. Hewas born in Krasnojarsk in Siberia.His masterpiece was the Боярыня Морозова. [1887] Its an enormous painting-both in size and scale. A decorative surface rhythm and strong horizontals are other eharacteirctics common to Russian art, both ancient and modern, and like wise first recovered in the work of Surikov. 

Перевод текста: The Russian Art 

Самая важная форма раннего российского искусства была изображениями. Изображение слова означает изображение на греческом языке. Изображение - религиозные картины Христа и Святых на деревянной группе. Они украсили церкви, главным образом помещенные в иконостас. В России самые прекрасные изображения были произведены с midforteenth столетия. В то время была сформирована определенная национальная живопись изображения стиля. Российская живопись изображения достигла самого высокого пункта ее достижения в работах греческого языка Theothan, Андрея Раблева и Dionissy в середине 15-ого столетия. Андрей Раблев - российский самый большой iconpainter. В 1408 он был занят на фресках в Соборе Предположения во Владимире, когда он также произвел его версию изображения Девственницы Vladimirs. И известные cuch изображения как Ñïàñ и Ò ð îèöà, который был найден во Владимире. Изображения A.R.s выражены отличное заполнение гармонии, глубокой духовности, изящества и красоты цветов. Работы РТС - одно из самых больших созданий средневековой российской живописи. Близкий [intimeit] íàìåêàòü, Серьезный [sivie] ñò ð î ã èé, Отличный [distinkt] îòëè÷íûé, ò÷åòëèâûé. Создания [krieishn] ñîçäàíèå, òâî ð åíèå. В the2th половине художников 19-ого столетия Странников группа начала красить сцены современной жизни. Вазилий Перов, Иван Крамской, Алексей Савразов, Иван Шишкин, Валентин Зеров и Вазилий Сериков были странниками. Работы Wonderes показаны в известных картинных галереях: Третиаков Голлерай в Москве, российский Музей в Санкт-Петербурге. Они назвали себя Странниками, потому что они хотели понять их идеалы, беря задающиеся вопросом выставки tthroughout страна. Самым ясным represenative Wonderers по моему мнению был Вазилий Сериков. [1848-1916]. Он был первым из W. Hewas, рожденный в Krasnojarsk в Сибири. Его шедевр был Á îÿ ð ûíÿ Ì î ð îçîâà. [1887] огромная живопись - и в размере и масштабе. Декоративный поверхностный ритм и сильный horizontals - другое eharacteirctics обычное к российскому искусству, и древнему и современному, и как мудрый первый возвращенный в работе Серикова.

